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Sak 70/22: Protokoll og referat til godkjenning 

Administrasjonens forslag til vedtak 

Protokoll fra forbundsstyremøte 20.10.22, protokoll fra forbundsstyremøte 

20.10.22 - Lukket sak, protokoll fra forbundsstyremøte 22.10.22 – 

Ekstraordinært, referat fra jaktskytterutvalget 21.08.22, referat fra 

sportsfiskerutvalget 27.10.22 og referat fra kvinneutvalget 01.11.22 

godkjennes. 

Vedtak 

Administrasjonens forslag vedtatt. 

Sak 71/22: Generalsekretæren orienterer 

• Styreleder ble invitert på elgjakt med landbruks- og matminister, 

Sandra Borch, i høst. Film fra begivenheten produsert og promotert 

av LMD.  

• Mye positiv omtale i media. NJFF fronter positive jakt- og 

fiskeopplevelser samt naturglede, fremfor å løpe etter negative 

oppslag fra andre. Dette er i tråd med vår kommunikasjonsstrategi. 

• Deltaker.no er tilrettelagt og gjort tilgjengelig for alle våre lokallag. 

Også Jakt- og Fiskesenteret går nå over til denne løsningen og har 

lagt inn alle sine kurstilbud.  

• Arbeidet med oppdatering av vedtektene i lokallagene går fremover. 

NJFF tilbyr webinarer for å svare på spørsmål og avklare uklarheter. 

Spesiell oppfølging av lukkede foreninger. 

• Oppstartsmøte denne uken for ad hoc utvalg organisering av barne- 

og ungdomsarbeidet. Utvalget ledes av Alf Erik Røyrvik.  

• Viken idrettskrets mottatt noe midler fra Sparebankstiftelsen for å 

opprette idretts- og friluftsråd. Norsk Friluftsliv og 

friluftsorganisasjonene har vært i møte og følger saken. Friluftslivet 

kan ikke gå inn på den foreslåtte ordningen da alt er basert på 

idrettens premisser og uten dialog med friluftslivet. 

• Ønske om bålkveld med regionlederne før jul? 

• Styrets egenevaluering gjennomføres på neste styremøte i januar 

som er et fysisk møte. Utarbeider et spørreskjema som grunnlag for 

diskusjoner.  

• Personalnytt:  

o Ansvarlig redaktør Jakt & Fiske, Leif Haug, fast ansatt fra 

01.01.23 

o Innholdsansvarlig njff.no/nettportalen, Monica Savicz ansatt 

fra 01.01.23 

o Opplæring- og organisasjonsansvarlig (ansatt etter Bjarne 

Oppegård som slutter i løpet av våren), Ragnhild Grøv, 

ansatt fra 01.03.23 



Forbundsstyremøte – protokoll  3 

o Journalist Eira Egner (vikar for Torgeir) engasjert et år fra 

01.01.23 

o Vidar Nilsen og Øyvind Fjeldseth, deres stillinger endres fra 

konsulenter til rådgivere. 

o To langtidssykemeldte, deltid. Noe oppblomstring av korona 

(korttidssykemeldinger). 

o Bytte av elektronisk personalhåndbok fra Simployer til 

Visma.  

o Ombygging H5. Fire arkitektfirmaer gir tilbud.  

Sak 72/22: Lukket sak – se egen protokoll 

Sak 73/22: Arbeidet med miljøstrategi 

Administrasjonens forslag til vedtak 

Forbundsstyret har oppnevnt en arbeidsgruppe som skal utarbeide et 

forslag til en miljø-/bærekraftstrategi for NJFF, og fastsatt mandat for 

denne. 

Arbeidsgruppen sammensetning: 

• Camilla Moseid, forbundsstyret, leder av arbeidsgruppen 

Anne Britt Sollie Fladvad, styremedlem NJFF Nord-Trøndelag 

Jens Egil Pedersen, friluftveileder NJFF Nordland 

Maria Isabell Moen, leder fiskeutvalget, NJFF Finnmark 

Vidar Moen, leder Årdal JFL 

Fredrik Fugelli, friluftveileder NJFF Rogaland 

Medlem med løsere tilknytning: Carsten Thiis, regionleder NJFF Buskerud 

Administrasjonen har fullmakt til å supplere gruppen med ytterligere ett 

medlem. 

Arbeidsgruppens mandat: 

Det skal utarbeides forslag til en strategi for NJFFs miljø- og 

bærekraftarbeid som skal gjelde for alle ledd i organisasjonen. Gruppen 

skal vurdere hvilken betegnelse strategien bør ha. Arbeidsgruppen skal 

videre definere noen mål som strategien skal forankres i.  

Det vil være naturlig at arbeidsgruppen tar utgangspunkt i forbundets 

arbeid for å ivareta fiskens og viltets leveområder. Det vil også være 

relevant å se til forbundets formålsbestemmelse og forbundets visjon «jakt- 

og fiskeglede til alle – for alltid». Videre bør gruppen adressere de deler av 

NJFFs virkeområder som kan oppleves som utfordrende, eksempelvis 

støy- og forurensingsproblematikk ved skytebaner og spøkelsesfiske. 

Strategien skal være todelt. Dette vil si at den både skal se på hva som 

gjøres i dag, samt peke ut veien videre. Arbeidsgruppen må se på hva som 
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kan gjøres bedre, implementeres bedre og sette mål som antyder hvilken 

retning vi skal gå.  

Det bør legges opp til en prosess som åpner for å involvere organisasjonen 

i arbeidet. 

Forslaget til strategi skal leveres til forbundsstyret innen 01.05.2024.  

Vedtak 

Arbeidsgruppen sammensetning: 

• Camilla Moseid, forbundsstyret, leder av arbeidsgruppen 

Anne Britt Sollie Fladvad, styremedlem NJFF Nord-Trøndelag 

Jens Egil Pedersen, friluftveileder NJFF Nordland 

Maria Isabell Moen, leder fiskeutvalget, NJFF Finnmark 

Vidar Moen, leder Årdal JFL 

Kenneth Bruvik, TAM-koordinator, NJFF Hordaland 

Medlem med løsere tilknytning: Carsten Thiis, regionleder NJFF Buskerud 

Administrasjonen har fullmakt til å supplere gruppen med ytterligere ett 

medlem med særskilt kompetanse innen skytebaneproblematikk. 

Arbeidsgruppens mandat: 

Det skal utarbeides forslag til en strategi for NJFFs miljø- og 

bærekraftarbeid som skal gjelde for alle ledd i organisasjonen. Gruppen 

skal vurdere hvilken betegnelse strategien bør ha. Arbeidsgruppen skal 

videre definere noen mål som strategien skal forankres i.  

Det vil være naturlig at arbeidsgruppen tar utgangspunkt i forbundets 

arbeid for å ivareta fiskens og viltets leveområder. Det vil også være 

relevant å se til forbundets formålsbestemmelse og forbundets visjon «jakt- 

og fiskeglede til alle – for alltid». Videre bør gruppen adressere de deler av 

NJFFs virkeområder som kan oppleves som utfordrende, eksempelvis 

støy- og forurensingsproblematikk ved skytebaner og spøkelsesfiske. 

Strategien skal være todelt. Dette vil si at den både skal se på hva som 

gjøres i dag, samt peke ut veien videre. Arbeidsgruppen må se på hva som 

kan gjøres bedre, implementeres bedre og sette mål som antyder hvilken 

retning vi skal gå.  

Det bør legges opp til en prosess som åpner for å involvere organisasjonen 

i arbeidet. 

Forslaget til strategi skal leveres til forbundsstyret innen 01.05.2024.  

Sak 74/22: Oppnevning av domsutvalg 

Administrasjonens forslag til vedtak 

Forbundsstyret oppnevner følgende medlemmer til NJFFs domsutvalg: 
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• Svein-Harald Foss (Leder) 

• Helene Berthelsen 

• Svein Arve Pedersen 

• Runar Rugtvedt 

Vedtak 

Forbundsstyret oppnevner følgende medlemmer til NJFFs domsutvalg: 

• Svein-Harald Foss (Leder) 

• Helene Berthelsen 

• Tore Solheim 

• Runar Rugtvedt 

Administrasjonen gis fullmakt til å utnevne den 5. kandidaten i utvalget, 

fortrinnsvis en kvinnelig representant.  

Sak 75/22: Vervevirksomheten i NJFF 

Håvard S. Andersen presenterte forbundets vervevirksomhet og utvikling 

over tid. 

Administrasjonens forslag til vedtak 

Kostnader knyttet til verveaktiviteten reduseres. Verveprogrammet 

forenkles og håndtering skal i størst mulig grad settes ut til eksterne 

samarbeidspartnere. Det bør søkes alternative måter å belønne for 

medlemsvekst på foreningsnivå. Det søkes tiltak for å gjøre innmelding 

enklere for medlemmene i forbindelse med påmelding til kurs og andre 

aktiviteter i foreningene.  

Vedtak 

Administrasjonens forslag vedtatt. 

Sak 76/22: Representasjon/deltakelse fra forbundsstyret og 

administrasjonen på messer og arrangementer i 2023 

Administrasjonens forslag til vedtak 

Styret vedtar hvilke messer og andre arrangementer NJFF sentralt skal 

delta på i forhold til de føringer som gis i arbeidsprogram og de økonomiske 

rammer som er lagt. Synlighet og kontakt med medlemmer og interesserte 

skal vektlegges. Regionlagene skal få større ansvar for planlegging og 

gjennomføring. 

NJFF skal delta på følgende arrangementer i 2023: 
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Vedtak 

Styret vedtar hvilke messer og andre arrangementer NJFF sentralt skal 

delta på i forhold til de føringer som gis i arbeidsprogram og de økonomiske 

rammer som er lagt. Kontakt med medlemmer og interesserte skal 

vektlegges. Regionlagene skal få større ansvar for planlegging og 

gjennomføring.  

NJFF skal delta på følgende arrangementer i 2023: 

• De nordiske jakt- og Fiskedagene 

• Camp Villmark 

• Norgesmesterskapene 

• Regionårsmøter  

I den grad det er ressurser tilgjengelig kan deltakelse skje også på andre 

arrangementer.  

Sak 77/22: Protokoller fra styrediskusjoner/-møter i RS og på landsmøtet 

Administrasjonens forslag til vedtak 

Administrasjonen fremmet ikke forslag i saken. 

Vedtak 

Forbundsstyret ønsker at det føres egen protokoll fra alle styrets 

beslutninger også under «delmøter» som under representantskaps- og 

landsmøter. Vedtaksprotokoll føres på lik linje som fra ordinære styremøter.  

Sak 78/22: Tildeling av NJFFs innsatsmedalje 

Administrasjonens forslag til vedtak 

Forbundsstyret tiltrer innkommet forslag til NJFFs innsatsmedalje og ber 

administrasjonen følge opp tildelingen overfor fylkeslaget.  

Vedtak 

Administrasjonens forslag vedtatt. 

Sak 79/22: Orienteringssaker 

Muntlig 

• Utfordringer fremover ift energi  
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• Oppdatering Karasjok-saken. NJFF er nå inne som partshjelp. NJFF 

Finnmark blir høyst sannsynlig ekskludert fra å være partshjelp 

• Bly- utfasing 

• Termisk optikk under jakt 

• Meråker Brug- oppdatering om utvikling i saken 

• Partneravtaler 

• Jakt- og fiskepodden 

Skriftlig 

Sak 80/22: Eventuelt 

• Brukerundersøkelse njff.no 

• Effekttest Jakt & Fiske 

• Utsetting fasan og rapphøns 

• Endringer i terminlisten. Forbundsstyremøte terminfestet til 27. april 

endres til 20. april, regionlederkonferanse og RS 28. og 29. april 

flyttes til 21. og 22. april (grunnet NM jaktfelt og 1. mai-helg) 

• Digital bålkveld med regionlederne planlegges mandag 12. 

desember kl. 19.00-20.30. 

• Alf-Erik oppfordret til å komme med innspill til kandidat (ungdom) til 

styrets ad hoc utvalg, organisering av barne- og ungdomsarbeidet. 

• Bjerke JFF feirer 100 år og inviterer til jubileumsfest 10. desember. 

Styret er invitert, og Bjarte stiller som representant. 

 

Møtet ble hevet 24.11.2022 kl. 15.20 

Knut Arne Gjems 

styreleder 

Line Johansen 

1. nestleder 

Bjarte Erstad 

2. nestleder 

Ole-Martin Meland 

styremedlem 

Øystein Hansen 

styremedlem 

Tina Dyrstad Fossdal 

styremedlem 

Bjørn Mathiesen 

styremedlem 

Craig Furunes 

styremedlem 

Alf Erik Røyrvik 

styremedlem 
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Mathea Sætre Liberg 

1. varamedlem 

Anne-Lise Malmedal 

2. varamedlem 

Sett 

 

 

 

Kim-Louis Belaska 

3. varamedlem 

Camilla Strandskogen Moseid 

4. varamedlem 

Vidar Nilsen 

ansattes representant 

Hjalmar Eide 

vara ansattes representant 

 


